
  

Verslag algemene jaarvergadering 2022, HSV geduld Overwint zaterdag 7 januari 2023 
 

Aanwezig zijn : 16 leden 4 bestuursleden  Er is 1 afmeldingen ontvangen afgemelde leden worden niet 
met naam genoemd in de notuelen van de jaarvergadering.  

 
Opening en vaststellen agenda door de Voorzitter. ( Mark) 

  
Goedemiddag we zijn weer een jaar verder ondertussen is het 2023 het is het eerste jaar dat we de 
jaarvergadering niet in december houden, dit om de secretaris/penningmeester meer tijd te geven om 
alles in orde te maken helaas is dit niet gelukt. Het houden van de jaarvergadering in december is uit 
het verleden voortgekomen door dat in die tijd de vergunningen gegunt werden door het waterschap 
en een maximum aan vergunningen beschikbaar waren door het waterschap, maar nu de 
vergunningen voor begin december bij de verkoopadresssen ligt is er geen noodzaak meer om de 
vergadering in december te houden. 
 
De agenda die u reeds heeft ontvangen ziet er als volgt uit : de opening van de vergadering wordt 
verzorgt door Mark daarna het algemeen overzicht van de vereniging, dit punt wordt behandeld door 
Herman daarna, ,  Het Jeugdbeleid door Frank, Daarna gaan we naar de visuitzet dit punt wordt 
behandeld Marlo. Er wordt een kort verslag van de wedstrijden 2022 gegeven en een vooruitzicht van 
de wedstrijden 2023 door Marlo,  
Het financieel  overzicht 2019,2021 en 2022 en de begroting 2023 worden behandeld door Herman. 
De notulen van 2021 worden behandeld door de voorzitter Mark, en als laatste de bestuursverkiezing 
ook door Mark. 

 
Daarna volgt de rondvraag en sluiting van de vergadering. Na de vergadering is er gelegenheid om de 
vergunning van 2023  aan te kopen. Zijn er nog punten die aan de agenda moeten worden 
toegevoegd? Er worden geen agendapunten toegevoegd. 

 
Vast stellen notulen jaarvergadering 2022. 
 
De notulen van de algemene leden vergadering van 2021 worden na de pauze voorgelezen.  Aansluiten 
is er gelegenheid voor het stellen van vragen over de notulen van de jaarvergadering van 2022. De 
leden waarvan het e-mail adres bekend is bij de vereniging hebben de notulen reeds in concept 

ontvangen. Er wordt door de vergadering beslist dat de notulen van de algemene 
ledenvergadering van 2021 niet wordt voorgelezen en deze worden dan unaniem 
goedgekeurd. 
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(Overzicht visclub)bestuurslid Herman 
 
Het hengelsport jaar 2022 Heeft nagenoeg geen problemen meer gehad van de coronacrisis misschien 
dat nog enkele wedstrijdvisser is achtergebleven hierdoor, maar het leden aantal is prima. Bestuurlijk 
hebben we een goed jaar gehad, weinig of geen issues in de vereniging waar het bestuur van op de 
hoogte is, wat misschien wel een punt van aandacht is, dat het aantal vissers met een niet correcte 
vergunning wel toeneemt. ( vispas/vergunning van andere verenigingen of een belgische staatsakte) 
 

 
Jeugd beleid  bestuurslid (Aron ) 
 
Het leden aantal bij de jeugd is afgelopen jaar sterk gestegen dit door enkele bezoeken aan de basis 
school. Deze inzet is voor het bestuur moeilijk omdat dit een taak is die in daguren moet worden 
volbracht en met een bestuur dat overdag is gaan werken is dit niet altijd even gemakkelijkt, een 
bestuurslid dat in ploegen werkt of een jong van gedachte gepensioneerd is hiervoor welkom. Ook de 
Jeugdwedstrijden zijn dit jaar goed bezocht en zoals al enkele jaren het geval is er wel door ieder 
jeugdlid een visje gevangen 

 
Visuitzet 2022 / vooruitzicht 2023 bestuurslid ( Marlo ) 
 
In 2022 is er geen vis uitgezet ondanks dat dit wel was gepland en de vis ook is besteld. Eerst 
waren we te laat met bestellen om de vis uit te zetten in het voorjaar, nawinter en toen het herfs 
was werd er geen vis geleverd. Het bestuur heeft navraag gedaan en door gezondheids reden zijn 
alle activiteiten van Peter van de Ackere ( AQUALITY) stil gezet en of deze nog terug worden 
opgestart is niet bij het bestuur bekend er is gezocht voor een alternatief en van 1 kweker is er 
een reactie gekomen van de andere kwekers nog niet. Voor 2023 is er een budget € 1000 euro het 
budget van 2022 is niet gebruikt dus wordt er  2023 2000 euro vis uitgezet. De vergadering vraagt 
nog om extra budget om extra vis uit te zetten, het bestuur neemt dit in overweging.  Het vis 
bestand op het philippinekanaal is zeker niet slecht. 
 

4-feb-20   Aquality peter van Ackere € -993,75 1983 d.d. 04/02/2020 250 kg brasem 

25-mrt-20   Aquality peter van Ackere € -787,05 
2125 dd. 25/03/2020 150 kg 
Kruiskroeskarper 

5 november 
2020   Aquality peter van Ackere 

€ -344,50 
1949 d.d. 5/11/2020 zeelt 

1-12-2020     € -1.992,80 BE07385046094766 Aquality peter van Ackere visuitzet 
 
Onderhoudviswater 
 
Er is binnen het bestuur gespoken om beschutting te maken voor kleine vis zodat deze 
beschutting kan zoeken voor aalscholvers, dit zou dan bestaan uit kerstbomen/takken die in 
het water worden afgezonken onder oeverkant aan de Loze Schoreweg, dit is de oever 
waarvan wordt gevist, enkele aanwezige zien hier toch wel bezwaar in om dat er de mogelijk 
bestaat dat een aangeslagen vis zich hier in vastzwemt en de vis wordt verspild, de 
takken/Kerstbomen zouden worden afgezonken voor nr 1 en net voor het sluisje aan de 
achterzijde van het Philippinekanaal hier wordt weinig of niet gevist. Het bestuur is ook nog in 
contact met het waterschap over het herstellen van de diepte vooraan het Philippinekanaal 
voor de plaats nr 1 en de vrije ruimte in de doorgangen onder door de wegen het idee binnen 
het bestuurs is dat deze doorgangen vol geslibt zijn met modder. 
 
 
 



 
Wedstrijden bestuurslid (Marlo) 2022 
 
De competitiewedstrijden van de vereniging zijn volgens planning gevist, hier is geen enkele beperking 

door corona geweest, wel is het aantal wedstrijdvissers ten opzichte van 2021 behoorlijk gedaald met 

bijna 1/3 aan opkomst. Is corona hier toch nog de boosdoener in of zijn er andere oorzaken. Er vielen 

een aantal wedstrijden samen met wedstrijden van andere verenigingen en dan moet er gekozen 

worden en dit was in 2022 negatief voor HSV GO Philippine. De Co-Warninck en de Marathon zijn wel 

gehouden met een normaal aantal deelnemers. De vangsten van alle wedstrijden waren vergelijkbaar 

met voorgaande jaren. De wedstrijden voor 2023 zijn gelijk als de wedstrijden in 2022. Veel wedstrijd 

vissers hebben een voorkeur om later op de dag te vissen, een extra koppelwedstrijd 1 lid en 1 geen 

lid. Dit is een voorstel. Of een extra wedstrijd het bestuur gaat dit uitwerken. Voorkeur van 15.00 tot 

19.00 Het bestuur gaat hier rekening mee houden om de nieuwe wedstrijdkalender vast te stellen.  

Pauze  
Zoals elk jaar wordt er nu ook weer een consumptie aangeboden aan de aanwezige leden. 
 

Finacieel Overzicht 2020, 2021 en 2022 plus het vaststellen begroting 2023 (Herman )  
 
Er is nog steeds geen kascontrole uitgevoerd voor de jaren 2020 en 2021 en nu is 2022 erbij gekomen 
het finacieel overzicht van 2020 en 2021 ligt hier klaar en willen we meegeven aan de kascontroleurs.  
Helaas was deze niet aanwezig. Herman bezorgt de finacieele overzichten bij de kascontroleurs. 
 
De cijfers voor 2022 zijn wel grote deels ingevuld maar de puntjes moeten nog op de i worden gezet en 
even nagekeken worden voor deze te overhandigen aan de controleurs. De uitslag willen we in het 
verslag van deze vergadering bekend maken. De begroting voor 2023 is aan de hand van de cijfers van 
2022 vastgesteld en ziet er als volgt uit. Deze wordt getoond op het digibord en wordt goedgekeurd 
door de vergadering.  

 
Bestuursverkiezing voorzitter (Mark) 
 
Bestuurs verkiezing 2022. , Ja er is nog plaats in het bestuur bij de hengelsport vereniging, maar wat er 
misschien nog zo belangrijk is dat we mensen zoeken om niet direct een bestuursfuctie op zich te 
nemen maar misschien een stukje organistatie bij de jeugd of bij het maaien op zich te nemen, het 
rooster aan het philippinekanaal regelmatig eens schoon te maken en ga zo nog maar even door. 
 
Dit was de tekst van de vergadering van 2021 en helaas is hier nog geen verandering in gekomen. 
Frank en Marlo zijn aftredend en herkiesbaar. Verder zijn er geen aanmeldingen voor het bestuur en 
zijn er ook geen wijzigingen. 
Het bestuurs hengelsport vereniging voor 2022 uit  

 
Voorzitter             `       Mark van de Luyster. 
Secretaris/ Penningmeester            Herman Neijt. 
Bestuurslid-assitent secretaris en lid van het DB   Marlo Taalman 
Bestuurslid- maaibeleid             vacant. 
Bestuurslid- onderhoud viswater         Frank Ploegaert. 
Jeugdbeleid                                                    Aron Haers 
 
Zoals in de statuten vermeldt staat worden de functies door het bestuur vastgesteld 
 

 



 

De Rondvraag. (Allen) 

Het maaibeleid is niet meer het niveau van enkele jaren terug. Er wordt een optie voor 2 stuks 

extra bosmaaiers aan te kopen en deze bij Ronny te leggen. Ronny en Wim willen dan een deel 

van het maaibeleid opzich nemen, dank voor dit aanbod. Viskwekerij Van de Putte levert veel 

in zeeuws-vlaanderen. Met het extra budget voor visuitzet van € 1000 komt het totaal voor de 

visuitzet voor 2023 op € 3000,-- Er wordt ook nog een voorstel gedaan om eventueel een 

visonderzoek uit te voeren op het Philippinekanaal dit kan worden uitgevoerd door Kooistra vis 

onderzoek op het Philippinekanaal ?? Er wordt beslist om hier een offerte voor aan te vragen.  

Er wordt een vraag gesteld om meer controle uit te voeren op de visvergunningen, De 

bestuursleden voeren regelmatig controle op de visvergunningen maar hebben weinig 

bevoegdheden een enkele keer wordt er controle uitgevoerd door ambtenaren maar dit is ook 

maar een moment opname en zeker niet voldoende.  

 

 

 

Ook wordt er in de vergadering gesproken over een volledig verbod voor meenemen van 

gevangen vis op de vergunningen te zetten dit is dan voor de vergunning van 2024. 

Voor de wedstrijden wordt er gevraagd om de slechte plekken uit het parkoers te halen, maar 

dan zijn er weer andere plekken waar slecht worden gevangen, gaan we deze dan volgend jaar 

er ook uit halen dan hebben we naar 5 jaar geen plekken meer waar we een wedstrijd kunnen 

houden, De wedstrijdcommissie gaat dit bekijken en zal ook afhankelijk zijn van de opkomst 

voor de viswedstrijden. Het parkoers zou dan kunnen lopen van stek 37 naar stek 75 ???  

Verkoop vergunningen 2023 

De verkoop van de vergunningen 2023 zijn op de zelfde adressen als in 2022  
Hengelsport Hamelink Biervliet,  
Tryo Hengelsport Eeklo,  
Hengelsport ’t Loze vissertje Zelzate, 
Hengelsport Hooked.store Assenede en bij de  
Secretaris /penningmeester aan huis.  
Bij Hamelink Hengelsport en bij Herman zijn ook week, twee weken en dag vergunning te koop. Bij 
Hengelsport Hamelink zijn de vergunningen alleen met contanten te betalen te koop en dus niet met 
pin te betalen. 

 


